
1 av 11 

 

PROTOKOLL 
fra møte i Fylkesstyret Akershus 
Møtedato 12.04.2018 Vår dato: 13.04.2018 

Møtetid 10:00 – 15.00 Utvalgssekretær Akershus Bondelag 
Møtested   

Sak 17/00972 

Som medlemmer møtte: Sigurd Enger, Eli Berven, Ann-Kristin Knudsen, Svein Bjerke, Terje 
Romsaas og Marit Helene Lund (ny representant fra styret i ABK) 
Fra administrasjonen: Vidar Kapelrud (sekr.), Anette Isaksen og Simen Solbakken (sak 31). 
Forfall: Helge Olaf Aas og Maja Aas (ABU).  
Som varamedlem møtte: Kjell Johansen (2. vara)  
 
Til behandling:  

4/18 18/00079-4 Faste saker AB april 2018 
1/2018                Godkjenning av innkalling og saksliste  
                               Vedtak: Godkjennes. 
 
2/2018                  Godkjenning av protokoller fra styremøte 15.3.2018 og AU-møte 4.4.2018 
                               Vedtak: Godkjennes. 
 
4/2018                  Regnskap/Økonomi. Oppdatert oversikt legges frem på møtet. 

 Vedtak: Tas til orientering. 
 
5/2018                  Medlemsoversikt Oppdatert oversikt legges frem på møtet. 
                               Vedtak: Tas til etterretning. 
 
6/2018                  Representasjon/Invitasjoner  (Behandles under sak 27/18 møteplan 2018) 
 
7/2018                  Nytt fra ABK  

Årsmøte ABK avholdt sitt årsmøte på Sem Gjestegård 10.03.2018: 
 Ny Leder er Ingrid Grene Henriksen, Eidsvoll 

 Forfatter og samfunnsdebattant Amal Aden holdt et fengslende og rørende 
foredrag der hun fortalte om oppveksten i et krigsherja Somalia fram til den 
personen hun er i dag. 

Neste store begivenhet er Landsmøtet i Norges Bygdekvinnelag i Harstad. 
(31.5. til 3.6.2018) 

                               Vedtak: Tas til orientering. 
 
8/2018                  Nytt fra ABU  

Terje Romsaas (1. vara) følger ABUs styremøter. De har god kontroll med 
aktivitetene, og driver organisasjonen meget profesjonelt. 

                               Vedtak: Tas til orientering 
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Saker til behandling 

27/18 16/00022-7 Møteplan styret i Akershus Bondelag 2018 
Vedtak 
Vedlagte møteplan legges til grunn for styrets arbeid i 2018. Møteplanen oppdateres og 
justeres løpende. 

[Lagre vedtak]  
 
 
Mars 2018   
15.3.  Konstituerende styremøte 
20.3.  Fylkesledersamling, NB 
21.3.-22.3.  Representantskapsmøte, NB 
 
April 2018   
4.4.  AU-møte (AB) 
12.4.  Styremøte AB  
5.4.  FFO-møte SØ (telefonmøte) 
10.4.  Organisasjonsprosessen NB – frist 10. april for å sende innspill 
12.4.  Budsjettnemnda presenterer grunnlaget 
12.4  Årsmøte i Inn på tunet Akershus SA (Ann-Kristin deltar) 
13.4  Møte RMP region Viken (Anders deltar) 
Uke 16: 18.4. Nasjonale kampanjeuker, aksjonsdag 18/4 Stortinget 
26.4  Naturbruksalliansen (Norges Bondelag medlem, AB deltar) 
26.4.  Kravet til jordbruksoppgjøret blir gjort kjent 
  Telefonstyremøte kl 20.00 
 
Mai 2018   
4.5.  Jordbruksforhandlingene - tilbud fra staten 
  Telefonmøte for fylkeslederne på dagtid 

Telefonmøte for fylkesstyret kl.20, lokallagslederne kl.21. 
(ta høyde for brudd i tidsplanleggingen deres; avhengig av framdrift, forberedt 
på tlf møter underveis og eventuelt brudd) 

7.5  Tilbakemelding til staten – forhandlinger eller ikke 
7.5-16/5 Hvis tidlig brudd – aksjoner? 
7.5  Beredskapsmøte beitelag 
11.5-16.5 Forhandlinger 
16.5.  Jordbruksavtale siste frist (etter planen)  
16.5  Hvis brudd 15/5 – aksjoner 
18.5  Hvis brudd 16/5 – aksjoner 
23.5  Sendebud fra hele landet til Oslo for å treffe Stortingspolitikere 
28.5  Styremøte AB kl 10.00 
28.5.  Årsmøteutsendingsmøte kl.16 – 18 (Olavsgaard Hotell) 
  Lokallagsstyresamling kl.19 - 21.30 
29.5.  Felles AU-møte Viken-fylkene (Oslo) 
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Juni 2018   
5.6.  Representantskapsmøte, NB 
6. - 7.6. Årsmøte, NB  (samle benken om kvelden 06.06 ca kl 20.00)  
19.6.  Rovviltnemnda, befaring utmarksbeiter m/ Akershus Bondelag 
20.6  RBU Region Viken 
 
August 2018  
12.8.  Åpen Gård Eidsvoll, (NN fra styret) 
14.8.  Styremøte AB 
19.8.  Åpen Gård Ullensaker (NN fra styret) 
25.8.  Åpen Gård Hurdal, Hurdal Stadion (NN fra styret) 
26.8.?  Åpen Gård. Losætra, Oslo ?? 
 
September 2018  
2.9.  Åpen Gård Asker og Bærum, (NN fra styret) 
5.-6.9.  Sekretariatskonferanse Bondelaget 
16.9.?  Åpen Gård Aurskog Høland, Maxbohallen Bjørkelangen (NN fra styret) 
19.-20.9. Lederkonferanse, Norges Bondelag 
 
Oktober 2018 
Hele okt.  Årsmøter i lokallagene 
4.-5.10. Styretur og møte med Møre- og Romsdal Bondelag (i Akershus/Kringler) 
xx.10.  FFO, Samarbeidsråd Øst ?? 
2x.10.   Korn- og kraftfôrkurs, Felleskjøpet? 
 
 
November 2018 
6.11.  Styremøte AB 
x.11.  Gartnerhallens grøntseminar? 
16.-17.11. Felles ledermøte med Buskerud og Østfold - Klækken 
 
Desember 2018  
4.12.  Styremøte AB  
 
 

[Lagre saksutredning]  
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28/18 18/00319-1 Aksjoner 2018: Vårkampanjen 9-22. april 2018 
Vedtak 
I tillegg til de anbefalte invitasjoner til gårdsbesøk med steiking av pannekaker med 
barnehagebarn eller skoleelever, oppfordres lokallagene også til andre aktiviteter, for 
eksempel «pannekake-stand» utenfor kjøpesentre og butikker. 

[Lagre vedtak]  
 
Saksutredning 
Vårkampanjen 
Mellom 9. og 22. april utfordres alle lokallag til å invitere barnehagebarn eller skoleelever på 
gårdsbesøk. Det oppfordres til å avslutte besøket med å steike pannekaker med barna, og vis 
fram at alle ingrediensene kommer fra norsk landbruk! 

AU i Akershus Bondelag understreket at det også kan være en god idé f.eks. å ha en 
«pannekake-stand» utenfor kjøpesentre i våre mange tettsteder. Her kan det 
understrekes at alle ingrediensen kommer fra landbruket. 
AU har videre bedt administrasjonen sende påminnelse til lokallagene om å være 
kreative og satse på vårkampanjen. 

 
Lokallagene har mottatt pakke med materiell og informasjon som er nyttig til vårens 
kampanje for lokallaga i bondelaget: 

• Tipshefte til lokallaget med beskrivelse av årets kampanje, medietips og forslag til 

 aktivitet på gården, i barnehagen og i klasserommene 
• Heftet «Landbruk for barn» og et fargeleggingshefte 
• Tatoveringer til utdeling 

På bondelaget.no finner du følgende materiell til nedlastning: 
• Diplom «Jeg har vært bonde for en dag» på begge målformer 
• En ferdig utformet natursti for skoleelever eller barnehagebarn i følge med voksne. 

Denne kan redigeres om ønskelig. 
• Fasit til naturstien 

Materiellet finner du på www.bondelaget.no/varkampanjen2018. 
 
Alle lokallagsstyrer i Akershus har også mottatt en oppfordring frå fylkeslaget om å 
gjennomføre lokale aktiviteter – og dele bilder med Akershus Bondelag. 

[Lagre saksutredning]  
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29/18 18/00319-2 Aksjonsplaner ved brudd 2018 - fremdriftsplan 
jordbruksforhandlingene 

Vedtak 
Aksjonsplanen legges til grunn for beredskapen i Akershus. Særskilt beredskap for 
akuttaksjon(er) i og rundt Oslo rett etter eventuelt brudd. 

[Lagre vedtak]  
 
Saksutredning 
Aksjonsplanene ble gjennomgått på styremøtet. 
 
Akershus må ha særskilt beredskap for innsatsgruppe bruddagen ved et ev. brudd. 
 
Beredskap for øvrige aktiviteter gjennomgås på telefonmøte med lokallagsledere 4. mai (om 
kvelden etter at statens tilbud har kommet). 
 
Tentativ «fremdriftsplan» for jordbruksforhandlinger og ev. bruddsituasjoner: 
Torsdag 26. april Overlevering av jordbrukets kravdokument 
Fredag 4. mai: Mottak av statens tilbud 
Tirsdag 7. mai: Forhandlingsstart 
Fredag 11. mai: Første mulige tidspunkt for brudd i jordbruksforhandlingene? 
Onsdag 16. mai: Forhandlingene skal avsluttes 
Torsdag 17. mai: Ingen aksjoner 
Fredag 18. mai Om seint brudd, aksjoner 
Tirsdag 22. mai Aksjoner 
Onsdag 23. mai Sendebud til Oslo 

 
[Lagre saksutredning]  
 
 
 
 
 

30/18 16/00266-54 Innspill til organisasjonsutvalget fra Akershus 
Bondelag (utkast) 

Vedtak 
Med de justeringer som kom frem i styremøtet oversendes ABs innpill. 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Utkast var utsendt med styrepapirene og ble gjennomgått i møtet. 

[Lagre saksutredning]  
 
 
 



 6  

 

31/18 16/00912-13 Areal- og jordvernsaker AB april 2018 
Vedtak 
Sakene tas til orientering. Hva angår Jordvernalliansen i Akershus, kan Akershus Bondelag 
vurdere å bidra med noen støttefunksjoner for alliansen dersom et fungerende styre 
kommer på plass og møter i henhold til alliansens vedtekter gjennomføres. 

[Lagre vedtak]  
 
Saksutredning 
Et eksempel til etterfølgelse! 
Fra forslaget til kommuneplan i Hurdal: 

 
 
Skole på Tynsåk, Eidsvoll 
Se tidligere utsendt notat. Vedtak fra departementet kan komme før sommeren. 
 
Nye «krumspring» fra Eidsvoll 
Fylkesmannen har fremmet innsigelse i flere saker i Eidsvoll. Formannskapet vedtok 3. april 
2018 å sende brev til departementet ang. det de mener er omkamp fra Fylkesmannens side. 
 
Areal- og transportplanen ble vedtatt i desember 2015. Eidsvoll vedtok sin kommuneplan i 
mars samme år. Det var en langvarig prosess, bl.a. med mekling. 
 
Plan og bygningsloven har en §5-5, som begrenser adgangen til å fremme innsigelse. 
Bestemmelsen er der for å hindre omkamper. Spørsmålet Eidsvoll sender til departementet 
er om Fylkesmannen kan fremme innsigelse på bakgrunn av ATP når, som kommunen 
skriver, «mener Eidsvoll kommune at innholdet i RP-ATP burde vært kjent for Fylkesmannen 
i forbindelse med kommuneplanprosessen høsten 2014 selv om ikke RP-ATP var endelig 
vedtatt.» 
 
Dette er en prinsipielt viktig sak. Dersom Eidsvoll får medhold i departementet kan det 
medføre at andre kommuner utfordrer Fylkesmannens innsigelsesrett. 
 
I følge Ellen Grepperud, som var sentral i utarbeidelsen av ATP, var Fylkesmannen, 
Fylkeskommunen og Statens Vegvesen svært bevisste på at man ikke kunne bruke planen 
som grunnlag for innsigelse før den faktisk var vedtatt. Da skulle man heller bruke statlige 
retningslinjer. 
 
Assisterende fylkesdirektør plan, næring og miljø i Akershus, Per Kierulf, mener det sentrale 
spørsmålet er hva Fylkesmannen fremmer innsigelse på. Det vil være omkamp fra 
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Fylkesmannens side hvis de tidligere har godkjent at areal er legges inn, for så å
ombestemme seg. Men ATP pålegger kommunene å vurdere områder i gjeldende
kommuneplaner. Hvis Fylkesmannen mener at kommunen ikke har oppfylt denne
retningslinjen har de i følge Kierulf rett til å komme med innsigelse.
Kierulf kunne også opplyse om at Fylkesmannen er noe «hardere i klypa» enn
fylkeskommunen, spesielt når det gjelder jordvern. Det har sammenheng med at
Fylkesmannen i større grad forholder seg til statlige retningslinjer. Der fylkeskommunen vil
oppfordre til at retnings linjene i ATP blir fulgt kan/vil Fylkesmannen kreve det. Kierulf var
også tydelig på at den regionale ATP har en svak juridisk posisjon i forhold til
kommuneplaner.

Jordvernalliansen i Akershus – oppfølging av diskusjon fra styremøtet 15.3.2018
Relasjonen mellom AB og Jordvernalliansen i Akershus ble drøftet på forrige styremøte.
Informasjonen oppdateres i dette møtet :
Alliansen ble stiftet 26/2/2015 som en forening med personlig medlemskap. Forrige årsmøte
ble avholdt 29/1/2016. Det er m.a.o. ikke avholdt årsmøte siste år. Ann - Kristin Knudsen
sitter i valgkomiteen. Det blir opplyst at medlemslistene har gått tapt.

I an dre fylker fungerer fylkesbondelagene som sekretariat for jordvernalliansen og fører
medlemslister og innkaller til møter etc. Også Akershus Bondelag har blitt spurt om
tilsvarende støtte til Jordvernalliansen i Akershus, men AB har så langt ønsket «en arm -
lengdes avstand» til alliansen, for å unngå å undergrave alliansens uavhengighet.

Akershus Bondelag vil kunne vurdere å bidra med noen støttefunksjoner for alliansen
dersom et fungerende styre kommer på plass og møter i henhold til alliansens vedtekter
g jennomføres.

Nye KOSTRA - tall for omdisponering av dyrka mark

Tall for 2017 er foreløpige, endelige tall er klar i juli.
Tallene inkluderer arealer omdisponert etter jordloven eller plan - og bygningsloven. De sier
ikke noe om hva som faktisk er nedbyg d.

Arealer som er omdisponert ved statlige reguleringsplaner (vei og bane) blir ikke rapportert
før anleggene tas i bruk.
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Planvedlikehold i Nes kommune 
Planprogram for kommuneplanen er ute på høring. De foreslår å gjennomføre et 
planvedlikehold. På spørsmål til planrådgiver i kommunen får vi opplyst at de ikke har til 
hensikt å foreta en total vurdering av områder avsatt til utbygging. 
Vi sender høringsuttalelse hvor vi påpeker at dette ikke er akseptabelt. Et planvedlikehold 
fritar ikke kommunen for krav og retningslinjer i Regional plan for areal og transport i Oslo 
og Akershus knyttet til revisjon/rullering av kommuneplaner. 
 

[Lagre saksutredning]  
 
 

32/18 18/00071-2 Villsvin - henvendelse fra Hedmark Bondelag samt 
oppfølging av Utmarksavdelingen 

Vedtak 
 Akershus Bondelag støtter i prinsippet uttalen fra Hedmark Bondelags årsmøte. Men det er 

viktig at det innhentes mer kunnskap om problematikken slik at bekjempelsen av villsvin som 
svartelistet art i Norge blir best mulig. 

 Sigurd Enger, Akershus Bondelags styremedlem i utmarksavdelingen, tar opp saken i 
styremøtet i utmarksavdelingen. 

 Akershus Bondelag ønsker at et villsvinprosjekt i regi av utmarksavdelingen gjøres i 
samarbeid med Hedmark, Østfold og Akershus Bondelag.  

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Hedmark Bondelag vedtok en uttalelse mot villsvin på sitt årsmøte. Oppsummert ber de om 
en sterkere innsats for å forhindre at villsvin etablerer seg i Norge. Det er et konkret ønske at 
regelverket skal endres slik at enkeltgrunneiere ikke kan frede villsvin på sin eiendom. Hele 
uttalelsen fra Hedmark ligger vedlagt. 
Villsvin gjør stor skade på dyrket mark, men noen mener også at den kan være en jaktressurs 
og ønsker den dermed velkommen. Offisielt er villsvin uønsket i Norge og den står på 
svartelista, men det er ingen offisiell strategi for handtering av artene på svartelista. Eneste 
er at det er lov å skyte villsvin hele året i Norge.  
På et møte om villsvinproblematikken i regi av Norges Bondelag den 8. januar, der Anders 
Klaseie deltok fra Akershus Bondelag, holdt Utmarksavdelingen i Akershus og Østfold et 
innlegg om villsvin. De tok for seg utbredelse, biologi og fordeler og ulemper. Det var en del 
fokus på aktiv forvaltning og hvordan grunneiere kan utnytte ressursen. Men det var også et 
mål å få frem at bekjempelse av villsvin krever en plan, altså en aktiv forvaltning. Skytes feil 
dyr til feil tid kan det føre til en raskere spredning, ble det sagt i møtet. Hele presentasjonen 
som utmarksavdelingen holdt på møtet ligger vedlagt. Det kan synes som at 
utmarksavdelingen har i overkant positiv holdning til villsvin i Norge, dette trenger en 
avklaring. I første omgang luftes dette i styremøtet i utmarksavdelingen, også følges det opp 
videre ved behov.  
I «oppsummering» av villsvinmøtet i regi av Norges Bondelag den 8. januar skriver Finn 
Erlend Ødegård: «Fra Norges Bondelag følger vi opp med et brev til Miljødirektoratet om 
behov for endringer av jaktregelverket knyttet til jakt på villsvin. Utmarksavdelingen i 
Akershus og Østfold er etter det jeg forstår i gang med å lage en prosjektsøknad i samarbeid 
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med Østfold Bondelag om grunneierorganisering og grunneiersamarbeid om forvaltning og 
jakt på villsvin» 
Vi legger til grunn at uttalelsen fra årsmøtet i Hedmark Bondelag er kommet Norges 
Bondelag i hende og at denne blir med i dialogen med Miljødirektoratet om behov for 
endringer av regelverket for jakt på villsvin. Det er kun tre fylker i Norge som er mest utsatt 
for villsvin, Østfold, Akershus og Hedmark, dermed er det naturlig at alle disse tre 
fylkesbondelagene går inn i et villsvinprosjekt sammen. Også på Toten i Oppland ble det 
skutt villsvin i vinter, dermed bør det også vurderes om Oppland skal inviteres med. 

[Lagre saksutredning]  
 

Orienteringssaker 

14/18 18/00320-1  

 Høringsinnspill Akershus fylkes Klima- og energiplan 

 Internhøring Ekspertutvalgets innstilling 

 Internhøring vedr. CRISPR og andre nye gen-teknikker  
Innspillene var vedlagt sakspapirene. 

[Lagre saksutredning]  
 
 
 

15/18 18/00322-1 Samarbeidsavtale med Hvam vdg, Fagskole 
grovforbasert kjøttproduksjon 

Avtalen var vedlagt sakspapirene. 

[Lagre saksutredning]  
 
 
 

16/18 16/00610-6 Medlem styringsgruppen "NLR Innovasjon 
Osloregionen" 

Vedtak 
Styremedlem Svein Bjerke fremmes som kandidat til styringsgruppen for prosjektet «NLR 
Innovasjon Osloregion» 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
Anne Kari Heen Skjørdal, prosjektkoordinator i prosjektet «NLR Innovasjon Osloregion» har 
henvendt seg til bl.a. AB for å etablere styringsorgan mm for prosjektet. 
Prosjektet er initiert av næringen og Vestfold fylkeskommune etter gode resultater av 
prosjektet «Grønn Forskning Oslofjord».  
Det videreførte prosjektet er eid av NLR Viken, NLR Øst og NLR Østafjells, og med Anne Kari 
Heen Skjørdal som prosjektleder og Ole Henrik Laruritzen (NLR Øst) og Arne Nøkland (NLR 
Østafjells) som ansattressurser. 
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Prosjektets styringsgruppe skal bestå av daglig ledere i de tre NLR-enhetene samt to 
representanter fra bondelagene i det geografiske området vårt. Prosjektleder lurer derfor på 
om AB kan samsnakke litt med de øvrige 4 bondelagene og finne to kandidater til denne 
styringsgruppen? 
 
Det er fint hvis vi klarer vi å finne to stykker innen mai, slik at vi kan ha et møte i 
styringsgruppa før sommeren. 

[Lagre saksutredning]  
 
 

17/18 15/00951-7  

 Naturbruksalliansen - stiftelsesmøte 26/4  

 Befaring med rovviltnemnda 19/6 
 
Naturbruksalliansen har sitt stiftelsesmøte 26/4. Norges Bondelag går inn som medlem, 
men det er fortsatt ønskelig at Akershus Bondelag følger arbeidet. 
 
Akershus Bondelag arrangerer befaring med rovviltnemnda 19/6 med tema utmarksbeiter. 
Det er ønskelig med deltagelse fra styret 

[Lagre saksutredning]  
 
 

18/18 16/00022-9  

 Q-febermistanke i Akershus i påsken.  

 «Høyfeber» - medieoppslag i påsken om høymangel  
 

 Q-febermistanke i Akershus i påsken. Sigurd har kontaktet bruker. I ettertid har det vist seg 
at alle prøver er negative. Brukerfamilien melder tilbake om en veldig «teknisk» håndtering 
fra MTs side, hvor det «menneskelige» aspektet var veldig fraværende. 

 «Høyfeber» - medieoppslag i påsken om høymangel der bl.a. Sigurd ble intervjuet. 

[Lagre saksutredning]  
 

19/18 16/00022-8  

 Askeladdprisen - frist 22 april  

  Åpen Gård frist 30. april  
Askeladdprisen 2018 mangler nominerte fra Akershus. Frist 22. april. Ett forslag er fremmet, 
og styret diskuterte seg fram til en annen kandidat som forespørres. 
 
Åpen Gård 2018 – så langt er disse påmeldt fra Akershus:  

Hurdal, Eidsvoll, Asker og Bærum og Ullensaker (men ikke Bybondelaget eller Aurskog 
Hørland – disse kontaktes).  
Frist 30. april 2018. 

[Lagre saksutredning]  
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20/18 16/00022-10 Styrets deltagelse på studietur i regi av 
kornprogrammet juli 2018 

Vedtak 
Akershus Bondelag dekker turkostnaden men yter ikke daggodtgjørelse ved styrets 
deltagelse på fagturen i regi av kornprogrammet 4. – 6. juli 2018. 

[Lagre vedtak]  
Saksutredning 
For tredje året på rad inviterer kornprogrammet til fagtur. Denne gangen går turen til 
Sverige, det blir gårdsbesøk og en dag på landbruksmessen Brunnby Lantbrukardagar.  
 
Turen går fra 4. til 6. juli 2018. 
 
Det er ønskelig at Akershus Bondelag er representert fra styret. Så langt har Eli og Sigurd 
meldt seg på, men det er rom for flere. 

[Lagre saksutredning]  
 
 
 
 

21/18 16/00357-3 Stiftelsen Smebøls landbrukslegat - nytt styre 2018 
 
Etter vedtektene består styret i Smebøls landbrukslegat av tre personer, hver oppnevnt av 
hhv Akershus Bondelag, Akershus bonde- og småbrukarlag og Akershus Fylkeskommune. 
 
De nevnte organisasjoner oppnevner til enhver tid sine styremedlemmer. 
 
Etter noen år med lav aktivitet er det oppnevnt nye representanter fra Akershus Bondelag 
(Svein Bjerke) og Akershus bonde- og småbrukarlag, mens Akershus Fylkeskommune har 
meldt at de også vil oppnevne nytt medlem. 
 
Straks oppnevningene er komplette, vil det tas initiativ til et konstituerende styremøte. 
 
Det nye styret må også vurdere vedtektsendringer for å tilpasse disse til den nye 
regionorganiseringen i Viken. 
 

[Lagre saksutredning]  
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